
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 1. 6. 2021 od 15:00

Místo: online jednání prostřednictvím platformy Zoom

Přítomni:

Za pedagogickou komoru:

Hana Kubátová, M.A., Ph.D.; Mgr. Veronika Macková, Ph.D.; PhDr. Václav Moravec, Ph.D., Ph.D.;

Mgr. Magdalena Mouralová, Ph.D.; Mgr. Magda Pečená, Ph.D.; PhDr. Pavel Szobi, Ph.D.; prof.

MgA. Martin Štoll, Ph.D.; Mgr. Eliška Tomalová, Ph.D.

Za studentskou komoru:

Šimon Charvát; Mgr. Kateřina Konrádová; Bc. Jan Křovák; Bc. Kateřina Motyčková; Bc. Nick Ojo

Omorodion; Karina Rejchrtová; Bc. Barbora Součková; Bc. Matěj Šarboch; Bc. Filip Šourek

Omluveni: doc. PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.; Tomáš Kouba

Hosté: děkanka FSV UK doc. PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D.; tajemník fakulty Ing. Ondřej

Blažek; proděkan pro doktorské studium a další formy vzdělávání doc. Ing. Tomáš Cahlík, CSc.;

proděkan pro studijní záležitosti prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D.; proděkan pro rozvoj JUDr.

PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; proděkan pro koncepci a kvalitu studia PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.;

proděkan pro vědu a výzkum prof. PhDr. Jaroslav Kučera, CSc.; proděkanka pro zahraniční styky

PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D.; členka kolegia děkanky pro mezinárodní a cizojazyčné studijní

programy PhDr. Malvína Krausz Hladká, Ph.D.; vedoucí Centra jazykové přípravy Mgr. Lucie

Poslušná; členka kolegia rektora Mgr. Anna Shavit, Ph.D.; prorektorka pro evropskou problematiku

prof. PhDr. Lenka Rovná, CSc.; zástupce FSV UK v AS UK a ředitel IPS FSV UK PhDr. Petr

Jüptner, Ph.D.; ředitel IMS FSV UK doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D.; ředitel IES FSV UK doc. PhDr.

Martin Gregor, Ph.D.; předsedkyně odborové organizace Mgr. Eva M. Hejzlarová, Ph.D.;

zástupkyně FSV UK v AS UK Mgr. Eliška Černovská; zástupkyně FSV UK v AS UK Bc. Kristýna

Švárová; koordinátor Studentských akcí FSV UK Marek Boňko; RNDr. Michal Červinka, Ph.D;

PhDr. Mgr. Jiří Kukačka, Ph.D.; PhDr. Martin Mejstřík; JUDr. Michal Říha; Bc. Miroslav Čermák;

prof. Markéta Křížová, Ph.D. (FF UK); Prof. Mgr. Noemi Zárubová-Pfeffermannová (HAMU); PhDr.

David Greger, Ph.D. (PedF UK)

kandidáti na rektora UK: prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D. a prof. PhDr. Michal Stehlík, Ph.D.
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Na začátku jednání členové senátu i přítomní hosté uctili památku náhle zesnulého kolegy,

kamaráda a senátora, doc. Filipa Lába.

Návrh programu senátu byl vzhledem k této události zkrácen a předložen v upravené podobě

členům senátu v úterý 1. 6. 2021 ve 12:10.

1. Schválení návrhu programu a zápisu z řádného zasedání AS FSV UK ze
dne 11. května 2021

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená představila návrh programu dnešního zasedání, který byl

jednohlasně odsouhlasen předsednictvem senátu (per rollam, v dopoledních hodinách):

1. Schválení revidovaného návrhu programu a zápisu z řádného jednání AS FSV UK ze

dne 11. 5. 2021

2. Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo na rekonstrukci a dostavbu jinonického areálu

3. Převedení prostor ubytovacího zařízení Jinonice do správy fakulty

4. Výroční zpráva FSV UK pro rok 2020

5. Zpráva o hospodaření FSV UK pro rok 2020

6. Volební řád AS FSV UK

7. Představení prof. Králíčkové a prof. Stehlíka jako kandidátů na funkci rektora UK, v 16

hod.

Jelikož nebyly žádné doplňující nebo pozměňující návrhy, dala Magda Pečená hlasovat o návrhu

programu tak, jak byl předložen.

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje upravený program zasedání 1. 6. 2021.

Pro: Kubátová, Macková, Moravec, Mouralová, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát,

Konrádová, Křovák, Motyčková, Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

Zápis z posledního zasedání AS FSV UK ze dne 11. května 2021 byl rozeslán k připomínkám, jež

byly následně zapracovány.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání ze dne 11. 5. 2021.

Pro: Macková, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát, Křovák, Motyčková, Ojo Omorodion,

Rejchrtová, Součková, Šarboch
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Proti: nikdo

Zdržel se: Kubátová, Moravec, Mouralová, Konrádová, Šourek

Schváleno

2. Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo na rekonstrukci a dostavbu jinonického
areálu

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená předala slovo proděkanu Karáskovi, aby senát s

dodatkem krátce seznámil.

Proděkan pro rozvoj Tomáš Karásek prezentoval zásadní body k navrhovanému dodatku. Zmínil

předchozí dodatky smlouvy s tím, že dodatek č. 4 je výsledkem náročných rozhovorů se

zhotovitelem a souvisí s vícepracemi na projektu. Zdůraznil, že některé požadavky zhotovitele

odmítlo vedení fakulty jako neodůvodněné a akceptovalo vícepráce pouze u vybraných řešení

navržených zhotovitelem, například ve věci vzduchotechniky. Zdůraznil, že správné nacenění

materiálu a prací je klíčové pro schválení na MŠMT ČR, z jehož dotací je projekt financován.

Tomáš Karásek ubezpečil senát, že vedení fakulty vyjednalo nejlepší možné podmínky pro úhradu

víceprací. Zároveň upozornil, že lze ještě očekávat sjednání dalšího dodatku k vícepracím, o nichž

stále probíhá jednání, jehož součástí jsou ale také nároky na méněpráce uplatňované fakultou.

Tomáš Karásek dále referoval o časovém zdržení stavebních prací v důsledku onemocnění

pracovníků zhotovitele během pandemické vlny Covid-19. U dvou hlavních a několika dalších

stavebních objektů proto došlo k domluvě na prodloužení harmonogramu stavby, které je rovněž

zachyceno v dodatku č. 4. Stále se však pohybujeme v oblasti, kdy jsme schopni zpoždění

akceptovat (měsíc až měsíc a půl).

Karina Rejchrtová informovala, že ekonomická komise dodatek č. 4 diskutovala a následně

doporučila senátu schválit  záměr uzavřít tento dodatek.

Martin Štoll také informoval, že legislativní komise dodatek č. 4 diskutovala a doporučila senátu

schválit  záměr uzavřít tento dodatek.

Usnesení č. 3: AS FSV UK souhlasí se záměrem uzavřít Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo na

vyhotovení projektové dokumentace a provedení stavby na realizaci projektu „Rekonstrukce a

přístavba areálu UK Jinonice“.
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Pro: Kubátová, Macková, Moravec, Mouralová, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát,

Konrádová, Křovák, Motyčková, Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

3. Převedení prostor ubytovacího zařízení Jinonice do správy fakulty

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená předala slovo opět proděkanu Karáskovi, který

informoval, že již od začátku, kdy se začala realizovat dostavba Jinonic, tak se rektorátu UK

opakovaně dotazovali, zda by fakulta mohla převzít do správy také ubytovací zařízení Jinonice,

rektorát opakovaně odmítal. Nakonec však vedení univerzity souhlasí s převodem prostorů do

správy FSV UK, což vedení fakulty velmi vítá.

Počítá se, že po dokončení rekonstrukce by se do prostor hotelu přenesla alespoň část

administrativního zázemí děkanátu (především ta, která podporuje “jinonické” instituty).

Rekonstrukci této části kampusu nelze financovat z dotací OP VVV.

Vedení UK zároveň nabídlo fakultě, že předloží tento návrh na převedení na červnový AS UK.

Tento krok vnímá vedení fakulty jako velmi pozitivní vklad do budoucna. Náklady, které s tím budou

spojeny, zatím neumíme vyčíslit. Hotel svou plochou tvoří cca 1/14 celkové plochy areálu Jinonice.

Vedení fakulty uvažuje o realizaci rekonstrukce pláště hotelu, dokud je v jinonickém areálu k

dispozici stavební technika.

Karina Rejchrtová informovala, že ekonomická komise záměr převodu doporučila ke schválení.

Martin Štoll také informoval, že legislativní komise tento záměr podpořila a vnímá to jako

jedinečnou příležitost.

Eliška Tomalová se zeptala, jestli v tuto chvíli víme, jaká je variabilita prostoru, i vzhledem k

chybějícím prostorám. Chybí jí “International house”.

Proděkan Karásek odpověděl, že zdůvodnění pro UK se opírá o potřebu administrativních prostor,

ale samozřejmě proběhne diskuse, jak prostor využít co nejlépe. Stále je otevřené využití prostoru

U Kříže 1, tam by mohl být určitý studentský prostor, kde by se mohla konat i mezinárodní

setkávání.
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Pavel Szobi doplnil, že EK vyjádřila nadšení, že by mohla část zůstat zachována jako ubytovací

kapacita. Je rád, že budeme moci jako senát spoluvytvářet tento projekt, mohla by se využít i

střešní část pro společné setkávání.

Děkanka upřesnila, že vedení fakulty počítá s využitím hotelu pro kancelářské zázemí. O dalších

prostorách proběhne diskuse.

Usnesení č. 4: AS FSV UK souhlasí se záměrem svěřit do správy FSV UK veškeré zbývající

prostory ubytovacího zařízení Jinonice.

Pro: Kubátová, Macková, Moravec, Mouralová, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát,

Konrádová, Křovák, Motyčková, Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

4. Výroční zpráva FSV UK pro rok 2020

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená předala slovo děkance, aby nám seznámila s Výroční

zprávou fakulty za rok 2020. Děkanka řekla, že předkládají výroční zprávu, která vypořádává to,

jak se nám dařilo v roce 2020 v několika klíčových oblastech. Snažili se zohledňovat strategické

priority, co se podařilo/dařilo a co naopak ještě ne. Uvítala by dotazy, pokud něco není jasné, ráda

doplní. Jinak vše podstatné bylo předloženo.

Karina Rejchrtová informovala, že ekonomická komise doporučila tento dokument ke schválení.

Magdalena Mouralová informovala, že studijní komise se dokumentu také věnovala, měli pár

připomínek, především jim tam chyběla pasáž věnovaná Centru jazykové přípravy. Děkanka řekla,

že počítají s tím, že pro příště tam bude tato pasáž doplněna jako samostatný bod pod studiem.

Magda Pečená vyzvala k hlasování.

Usnesení č. 5: AS FSV UK schvaluje znění Výroční zprávy za rok 2020.

Pro: Macková, Moravec, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát, Konrádová, Křovák, Motyčková,

Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: Mouralová, Kubátová

Schváleno
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5. Zpráva o hospodaření FSV UK pro rok 2020

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená předala slovo panu tajemníkovi. Tajemník fakulty Ondřej

Blažek uvedl, že se jedná o standardizovaný formát, který vychází z požadavků MŠMT a RUK,

zprávu připravuje především ekonomické a personální oddělení. Čísla/hodnoty jsou opřeny o

ekonomické účetnictví. Bylo to pečlivě probráno na ekonomické komisi s doporučením ke

schválení.

Usnesení č. 6: AS FSV UK schvaluje znění Výroční zprávy o hospodaření FSV UK za rok 2020.

Pro: Kubátová, Macková, Moravec, Mouralová, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát,

Konrádová, Křovák, Motyčková, Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno

6. Volební řád AS FSV UK

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená předala slovo místopředsedkyni LK Kateřině Konrádové,

aby nás informovala o vývoji Volebního řádu AS FSV UK. Kateřina Konrádová informovala, že

legislativní komise se tomu věnovala intenzivně. Přijali k tomu doporučující stanovisko. Martin Štoll

dodal, že řád byl v mezičase konzultován s AS UK (LK AS UK), což je důvod, proč se na minulém

zasedání neschvaloval.

Jelikož nebyly žádné doplňující dotazy, vyzvala Magda Pečená k hlasování o usnesení.

odešla Magdalena Mouralová

Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje znění Volebního řádu Akademického senátu Fakulty

sociálních věd Univerzity Karlovy.

Pro: Kubátová, Macková, Moravec, Pečená, Szobi, Štoll, Tomalová, Charvát, Konrádová, Křovák,

Motyčková, Ojo Omorodion, Rejchrtová, Součková, Šarboch, Šourek

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Schváleno
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odešel Nick Ojo Omorodion

připojila se Magdalena Mouralová

Následně Magda Pečená vyhlásila přestávku do 16hod.

7. Představení prof. Králíčkové (LF Plzeň) a prof. Stehlíka (FF) jako kandidátů na
funkci rektora UK

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená přivítala kandidáty na rektora UK. Následně každý z

kandidátů dle dohody během cca dvacetiminutové prezentace představil sebe a své vize, nejprve

prof. Králíčková, následně prof. Stehlík.

Následně proběhla diskuze, ptali se jak senátoři a senátorky (z pedagogické i studentské komory),

tak i hosté, kandidáti se v odpovědích střídali, tématy byly např.: složení týmu kolegia nového

rektora/rektorky, projekt obnovy Albertova, cizojazyčné programy, juniorská univerzita, vztah

lékařských a přírodovědných fakult k sociálně-vědním fakultám, zhodnocení zvládnutí pandemie

na UK, upgrade SIS, sportovní vyžití na UK, doktorské studium a jeho podpora atd.

Diskuse byla ukončena v 18 hod (nebyly žádné další dotazy).

Nahrávka zasedání včetně prezentací a diskuse je uložena zde.

Následně byla vyhlášena přestávka do 18:20.

Usnesení č. 8: AS FSV UK jmenuje komisi pro tajné hlasování ve složení Hana Kubátová,

Magdalena Mouralová, Martin Štoll.

Pro: Macková, Moravec, Pečená, Szobi, Tomalová, Charvát, Konrádová, Křovák, Motyčková,

Rejchrtová, Součková, Šarboch

Proti: nikdo

Zdržel se: Kubátová, Mouralová, Štoll

Schváleno

Usnesení č. 9: AS FSV UK navrhuje na kandidátku na funkci rektorky UK prof. Milenu

Králíčkovou.

Pro: 10

Proti: 3

Zdržel se: 2

Schváleno
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Usnesení č. 10: AS FSV UK navrhuje na kandidáta na funkci rektora UK prof. Michala Stehlíka.

Pro: 6

Proti: 6

Zdržel se: 3

Neschváleno

Prorektorka Milena Králíčková, která se po přestávce opět připojila, poděkovala za vloženou

důvěru.

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená poděkovala za dnešní zasedání a pozvala na příští

mimořádné zasedání, které se uskuteční 15. června 2021 (pravděpodobně od 17:00).

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.

předsedkyně AS FSV UK

Zapsala: Mgr. Kateřina Vovsová, tajemnice AS FSV UK
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